
Referat fra styremøte 07. Mars 2022 kl. 18.30  

 

Hvor: Ormlia  

Tilstede: Tom Bremnes, Lilli Bergsjøbrenden, Rita Nordtug, Charlotte Bjørno, 

Pia Petterson og Christel Cyvin (ref.)  

 

1) Styret vurderer å kjøpe nytt låssystem til klubbhuset, vi sjekker detaljer og 

priser. 

 2) Toalettfasiliteter på Ormlia: Det blir stemt for å kjøpe et toalett i stedet for 

å leie da dette blir billigere i lengden. Charlotte sjekker detaljer.  

3) Leontins reklamebanner: Pål Leontin ønsker at vi skal henge banneret opp i 

den nye hallen, det hang tidligere i den gamle. Han lurer på pris, vi sjekker 

dette.  

4) RIK- treninger: Årsmøtet stemte som klubbens øverste organ for å tillate 

RIK-treninger i klubben vår. Malin Theodorsen kalles inn til neste styremøte for 

å diskutere med styret hvordan det skal gjøres i praksis.  

5) Booking av hallen: Det kommer til å bli endringer i bookingsystemet da 

styret har mottatt flere henvendelser fra medlemmer som sjelden eller aldri får 

booket tid.  

6) Post inn/ut: Mail fra Hege Karlsen og Lene Berntsen angående 

kompetanseheving som instruktører - de ønsker å få dekket observatørplasser 

på et lydighetskurs som Hilde Marthinsen skal holde. Det er viktig at klubbens 

instruktører holder seg oppdatert og hever sin kursholderkompetanse så dette 

innvilges.  

7) Økonomi: Stabilt god.  

 

Neste styremøte blir 04. April 2022 kl. 18. 


